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Inzake uitstel burgerinitiatief 
 
Wij hebben gezien dat de bespreking van het burgerinitiatief “Stop de bomenkap” op verzoek van 
de gedeputeerde Rommel ter elfder ure van de agenda van de PS vergadering is gehaald. Hiervoor 
is geen inhoudelijke motivatie gegeven. Wij gaan er van uit dat de gedeputeerde hard werkt aan 
een duurzame oplossing voor het natuurherstel in de Schoorlse Duinen, maar constateren 
tegelijkertijd dat dit niet op “doorpakken” lijkt. Graag gaan wij met de gedeputeerde in gesprek 
over de voortgang van dit dossier.  
 
Wij willen daarbij onder andere de volgende onderwerpen aan de orde stellen: 

• Welke overleggen zijn er geweest met de initiatiefnemers?  
• U heeft in de vorige vergadering aangegeven “dingen gehoord te hebben over participatie” 

en “even te willen meekijken” met de indieners. Welke dingen betreft dit precies?  
• Staan de natuurhersteldoelen in de Schoorlse Duinen nog steeds onverkort vast? 
• Overweegt u ook aanpassing van de beheerplannen binnen de huidige doelstellingen? 
• Zijn die aanpassingen anders dan de aanpassing en extra evaluaties die in de afgelopen 

jaren zijn afgesproken? 
o Zo ja, hoe kan het dat die ruimte eerder niet gevonden is? 

• Zijn er externe natuurbeheerexperts betrokken bij het beoordelen van het mogelijke 
effect op de natuurdoelen van deze aanpassingen? 

 


